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Wloclaw'ek 27.08.?019

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Ponownie zwracam siq z uprzejm4 proSb? w imieniu

mieszkanc6w Wloclawka o jak najszybszq naprawg nawierzchni na

ulicy Lipnowskiej. W chwili obecnej stan drogijest katastrofalny,

co zagralabezpiecznemu poruszaniu sig pojazdow, fy*m bardziej, ze

ulica jest doSi stroma.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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